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Verslag 
 
Aanwezig:  
E. De Vogelaer, P. Thys, L. Van De Sande, J. Jacobs, L. Verlaenen, R. Ramakers, G. Struys, E. 
Chevrolet, W. Nys,  T. Willaert, G. Follens, L. Peetroons, M. Smits, M. De Vylder, J. Van Peteghem 
(verslag) 
Verontschuldigd: M. Seminck,  
Afwezig: M. Lambrecht 
 

1 BEGROTING 2018 

Michael Smits stelt de begroting voor 2018 voor. 
 
Tegen de rvb van februari zou er meer duidelijkheid moeten zijn omtrent subsidiëring in topsport en 
dan zal er ook een herberekening volgen. 
 
Er zijn een aantal vragen over de kosten aan de topsportschool. Het wordt moeilijk om deze kost te 
blijven verantwoorden op de AV naar de clubs toe. 
Beleidskeuze: is dit het waard? Beter geld steken in beloftenwerking? Regionale centra? 
 
Max De Vylder verdedigt de bestaansreden van de topsportcentra enerzijds en hoopt anderzijds op 
een betere parallelle werking tussen provinciale trainingen/federale talentendagen/regionale 
werking/topsportschool. 
 
Max zal trachten de topsportbegroting met bovenstaande bedenkingen te herwerken in een 
meerjarenplan tegen de rvb van februari.  
 

2 AANGEPAST SUBSIDIEREGLEMENT PC’S 

Op aangeven van het PC Limburg werd het subsidiereglement geüpdatet. 
Dit document zal daags na deze vergadering verstuurd worden. 
Dit reglement gaat onmiddellijk in voege. 
 

3 MAIL AAS-CLUBS 

De federatie heeft een schrijven ontvangen van enkele Antwerpse clubs n.a.v. de beslissing van de 
Beleidscommissie Competitie om de Cadetten niet langer toe te laten op jeugdmeetings vanaf 
volgend zomerseizoen. 
 
De bevoegde beleidscommissie heeft een evaluatie gemaakt van de afgelopen 2 jaren en hieruit bleek 
dat de Cadetten die aan deze jeugdmeetings deelnamen ook hebben deelgenomen aan 
kampioenschappen. De reden van laagdrempeligheid valt hierdoor dus weg. 
Anderzijds is het aantal Cadetten dat deelneemt aan jeugdmeetings wel vrij groot. (+- 30-tal) 
Deelname aan de VAL-Jongerentrofee ligt iets lager (+- 18-tal). 
 
Eddy De Vogelaer vindt dat er zou bekeken moeten worden of de participatie van Cadetten in het 
algemeen verhoogd is tegenover vroeger. Als blijkt dat dit hoger ligt, waarom dan afschaffen? Als de 
organisatoren van OM’s geen hinder ondervinden in de deelname van Cadetten… 
 
Een ander argument van de AAS-clubs is dat zij op die manier langer hun Cadetten in de club 
aangesloten kunnen houden dan vroeger. 
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? was de commissie bevoegd om hierin een beslissing te nemen 
? heeft zij als een goede huisvader haar beslissing genomen 
 
2x JA: de rvb kan dus niet anders dan te berusten in de beslissing van de commissie. 
 

4 TO DO’S AV 2018 

De deadline voor het versturen van documentatie AV 2018 is 20 februari 2018. 
Zaken die tegen dan nog in orde gebracht zouden moeten worden: 
 

1. Bestuurdersprofielen opstellen (om mee te sturen met de kandidatuur-opvraging)  
2. CV bestuurders updaten 
3. Lange termijnvisie en meerjarenbeleidsplannen opstellen 
4. Een systeem van risicobeheersing opstellen 

(verantwoordelijke: Robin Ramakers) 
5. Opdrachttoewijzing personeel formuleren 
6. Opdrachttoewijzing commissies formuleren 

(de 3 voorzitters van de beleidscommissies zullen een voorzet geven en zullen trachten om 
samen iets op te stellen.) 

 
De volgende punten worden verdeeld over de vergaderkalender die Ludwig opstelt voor het komende 
jaar: 

7. Belangenconflict-register 
8. Benoemingscomité 
9. Opdrachttoewijzing directie 
10. Werking raad van bestuur (zelfevaluatie naar werking en samenstelling) 
11. Documenten voor te leggen aan de AV 
12. Begroting en financiële langetermijnplanning 
13. Vernieuwing tuchtreglement 

 

5 FEEDBACK COMMISSIES 

 
a. Competitie 

 
/ 

 
b. Jeugd 

 
/ 

 
c. Recreatie 

 
Voorzitter T. Willaert stelt de werking van de commissie voor (de merknaam Running & Co 
bekendmaken). 
Aan de hand van cijfermateriaal en statistieken geeft hij het aandeel van de recreanten 
binnen de federatie weer en laat op die manier zien dat er een groot deel recreanten bestaat 
die momenteel nog niet bereikt worden. 
 
Concrete projecten 2017-2018: 

• Running & Co dag in Aalst op 16 december 2017 te Aalst 
• Loopomlopen (opgevolgd door Paula) – bedoeld om meer doorstroming te creëren naar 

de clubs 
Er is enkel nog een lopende discussie over de prijszetting voor de app. Hierover zal 
een beperkte delegatie nog samenzitten. Paula bereidt iets voor (wat we aanbieden 
moet voldoende kwalitatief zijn tegenover de prijs). 

 

6 VOORSTEL VERGADERAGENDA 2018 

Het voorstel wordt aanvaard. 
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Tegen de volgende rvb worden de agendapunten verdeeld over het jaar hieraan toegevoegd. 
Leden die voorstellen hebben omtrent invulling hiervan mogen dit aan Ludwig laten weten. 
 

7 TOPSPORT: EVALUATIE DALEND AANTAL ELITES 

Er is een evaluatie gemaakt van het dalend aantal elite-atleten. 
 
Het gaat voornamelijk over de A-elites. 
Via de verschillende kwaliteitsmanagers heeft men een analyse gemaakt: 
 
Men stelt vast dat er betrekkelijk weinig C-atleten zijn. De bedoeling moet zijn om hiervan een 
bredere basis te maken van de zogenaamde piramide. Met andere woorden: als deze groep groter zou 
zijn, is de kans normaliter ook groter dat er meer doorstroom is naar de top toe.  
(te smalle basis van C-atleten die voldoende doorstroming garandeert). 
Een tweede aspect is de financiële ondersteuning in de beloftenwerking. 
Bovendien zijn onze trainers zijn niet exclusief bezig met atletiek waardoor hun programma niet 
altijd 100% volwaardig is om door te stromen van B naar A-niveau. 
Over het hele ontwikkelingstraject is een rol weggelegd voor de kwaliteitsmanagers. Ieder werkt 
momenteel te veel op zichzelf en te weinig op elkaar afgestemd.  
 
De argumentatie omtrent werk/school/trainers wordt niet weerlegd, maar daarvoor zijn indertijd de 
Beloftentrainers in het leven geroepen. 
 
Luk Verlaenen zegt nog dat dezelfde argumenten 10 jaar geleden ook reeds bestonden maar toch zijn 
in de laatste 5 jaren het aantal elites gezakt van 28 naar 11. 
Veel van de atleten die niet doorstromen van B naar A, hadden hiervoor een medische reden 
(blessures). 
Men stelt zich dus de vraag of de jeugd niet té hard traint. 
Volgens Paul Thys traint de jeugd inderdaad hard maar is er nadien een terugval waardoor ze niet 
meer presteren. 
 
Luk meent dat de kwaliteit van de Belgische atleten achteruit gegaan is, los van het internationale 
niveau. 
Ook de mentaliteit van de huidige atleten wordt in vraag gesteld.  
 
Er moet nagedacht worden hoe de drive (zowel bij atleet als trainer) opnieuw verhoogd kan worden. 

8 EVALUATIE TOPSPORTCOORDINATOR 

Dit valt onder personeelszaken. Dit verslag zal gemaakt worden zonder aanwezigheid van andere 
personeelsleden.  
 
Uitgangspunt: Max zal geëvalueerd worden naar de beschreven rol in zijn functieomschrijving. Sport 
Vlaanderen heeft in het topsportactieplan ook een omschrijving van deze functie als ‘technisch 
directeur’, dus ook dit zal mee geëvalueerd worden. 
 
 
 


